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KULTURNÍ AKCE

n Červen
n 10. 6. 2023 - Pivní slavnost k 8. výročí

otevření pivovaru - Pivovar Jílovice
13.00 hodin - Jílovické pivo dle aktuální na-
bídky, zahraje kytarové duo „Medvědi“
občerstvení - SNACK HAUSE U Štrůdla
vystoupení jezdeckého oddílu
soutěže pro odvážlivce

n 17. 6. 2023 - Festival dechových hudeb
Jílovice Kuželna - 13.00 hodin
Kramolínka                 13.00 - 14.00 hod.
Jižani                           14.00 - 16.00 hod.
Záhorienka                  16.00 - 18.00 hod.
Podhoranka                 18.00 - 20.00 hod.
Třeboňská dvanáctka  20.00 - cca 23.00 hod.

n 24. 6. 2023 - Sportovně zábavný den
pro děti - Jílovice - hřiště u vodárny
14.00 hodin
pohádková stezka, soutěže, sport
skákací hrad
občerstvení zajištěno
večer kino a možnost přespání

n Červenec
n 1. 7. 2023 - 24. ročník turnaje v malé

kopané „O pohár starostky Jílovice“
Jílovice - hřiště u vodárny
8.00 hodin, výkop 9.00 hodin

občerstvení zajištěno
registrace týmů - Jana Káplová tel. 725 845 344

n 1. 7. 2023 - Prázdniny začínají v Lipnici
- náves Lipnice - 14.00 hodin
soutěžní odpoledne nejen pro děti

n 8. 7. 2023 - Dechovkový minifestival
- Kramolín
13.00 hodin - hasičská zbrojnice
hraje Kramolínka, Petříkovská muzika,
Chmelovanka, Zalužanka, Regent,
Flámovanka a Flamendři
občerstvení zajištěno

n 15. 7. 2023 - Pytlácký flám
- hřiště Šalmanovice - 14.00 hodin
soutěžní odpoledne pro děti
a přátele myslivosti
zvěřinové speciality
20.00 hodin - večerní zábava pod širým
nebem s rockovou skupinou KREDENCZ

n 28. 7. 2023 - Pouťová taneční zábava
- Jílovice Kuželna – 21.30 hodin
hraje kapela Parkán
vstupné 200,- Kč

n 29. 7. 2023 - Posezení s country hudbou
- Jílovice Kuželna - 20.00 hodin
večerní pouťový ohňostroj - Jílovice náves
- 22.00 hodin

n 30. 7. 2023 - Pouťový fotbálek
- hřiště Šalmanovice - 14.00 hodin

n 30. 7. 2023 - Pouťové posezení při dechovce
- Jílovice Kuželna - 10.00 - 16.00 hodin
hraje Kramolínka

n Srpen
n 5. 8. 2023 - Rybářské závody - Kramolín -

návesní rybník - 8.00 hodin
registrace 8.00 hodin
bohaté občerstvení

n 12. 8. 2023 - Lipnické slavnosti
- náves Lipnice
13.00 hodin - mše svatá v místní kapličce
14.00 hodin - Flamendři - dechová hudba
k tanci a poslechu

n 26. 8. 2023 - Hasičská soutěž
„O pohár starostky obce Jílovice“
hřiště u vodárny - 13.00 hodin
soutěž v požárním útoku SDH

n Září
n 9. 9. 2023 - Slavnost k  výročí 100 let

od odhalení pomníku Obětem 1. světové
války - Kojákovice - 13.00 hodin
večer k tanci a poslechu hraje Venkovanka

n 16. 9. 2023 - Pouť v Kramolíně
13.00 hodin - mše svatá u místní kapličky
odpolední posezení s živou hudbou
od 16:00 otevření muzea v Kramolíně
pro veřejnost
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Body projednávané jílovickým obecním
zastupitelstvem dne 15.3.2023
n Zastupitelstvo obce Jílovice vzalo na vědomí

návrh zastupitele Stanislava Popela na zvýšení
frekvence zasedání zastupitelstva. Zastupitelé
se shodli na tom, že další zasedání zastupitel-
stva budou svolána pro rok 2023 v měsících
květen, červen, září, listopad a prosinec. Zápi-
sy z jednání rady budou zasílány průběžně po
jejich vyhotovení.

n Zastupitelstvo obce Jílovice vzalo na vědomí
vstupní analýzu žádostí o změnu územního
plánu. Všichni zastupitelé obdrželi tento doku-
ment v listinné podobě k podrobnějšímu pro-
studování a jednání o změně územního plánu
bude pokračovat na příštím zasedání zastupi-
telstva.

n Zastupitelstvo obce Jílovice vzalo na vědomí
informace o dani z nemovitostí. O případné
změně Obecně závazné vyhlášky č. 1/2008 o
stanovení koeficientu pro výpočet daně z ne-
movitostí bude jednat na následujícím zasedá-
ní zastupitelstva.

n Schváleno vydání Obecně závazné vyhlášky č.
1/2023, kterou se stanoví systém komunitního
kompostování a způsob využití zeleného kom-
postu k údržbě a obnově veřejné zeleně na úze-
mí obce, dle předloženého návrhu.

n Schválen procesní model Komunitní kompos-
tárny Jílovice v rozsahu písm. e) přílohy č. 26
k vyhlášce č. 273/2021 Sb. dle předloženého
návrhu.

n Schválena provozní doba Komunitní kompos-
tárny Jílovice takto:
- od 01.03. do 30.11. každou středu 15:00 -
18:00 hodin, každou neděli 14:00 – 16:00 ho-
din
- v zimních měsících od 01.12. do 28.02. pro-
voz jen v neděli 14:00 – 15:00 hodin

n Schválena obsluha Komunitní kompostárny
Jílovice paní Zdenka Laszáková, Jílovice 107,
373 32 Jílovice. S obsluhou bude uzavřena do-
hoda o provedení práce s odměnou ve výši 120
Kč/hod.

n Schválena demolice obecní budovy č.p. 66
v Jílovicích (Matějoviny). Uvolněný prostor
bude využit pro stavbu plechových přístřešků
k uskladnění štěpky a dalšího materiálu a vy-
bavení.

n Schválena úprava suterénních prostor pod je-
vištěm v KD Jílovice, aby zde vznikla nová
zkušebna pro muzikanty. Úprava bude spočí-
vat ve vybourání a zhotovení samostatného
vstupu do prostoru z venkovního zdiva, zhoto-
vení nové podlahy, elektroinstalace a vnitřních
omítek. Práce, u kterých to bude možné, budou
provádět muzikanti svépomocí a materiál bude
hradit Obec Jílovice. Možnosti napojení na
vodu a kanalizaci budou řešeny průběžně.

n Schváleno restaurování Pomníku padlým 1.
světové války v Kojákovicích dle restaurátor-
ského záměru, který zpracoval MgA. Lukáš
Hosnedl, ak. soch. a rest., Jírovcova 1634/16,
370 01 České Budějovice, IČ: 73532967. Dále
schvaluje cenovou nabídku ve výši 269.960
Kč bez DPH (15 %) na obnovu Památníku Ja-

na Kojana v Kojákovicích, kterou podal To-
máš Franta, Dolní Skrýchov 56, 377 01 Jindři-
chův Hradec, IČ: 67147500.

n Schválen Plán financování obnovy vodovodů
a kanalizací obce Jílovice na období 2022 až
2031 dle předloženého návrhu.

n Schváleno snížení splátkového kalendáře u
části úvěru na vodovod s pohyblivou sazbou,
kde nyní zbývá splatit 3.791.400 Kč, a tedy
uzavřít nový dodatek ke smlouvě číslo
99029644717.

n Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informa-
ce získané po konzultaci s advokátem ohledně
bytového domu Kojákovice č.p. 84 a prodeje
bytů. Bude svolána schůze s nájemníky byto-
vého domu, na které probereme možnosti, jak
s bytovým domem naložit a možnosti jednotli-
vých nájemníků. S právníkem bude projedná-
na možnost navýšení nájmů tak, aby se
vytvářela rezerva na opravu domu. Na návrh
zastupitelky Bc. Hany Janáčkové Kojanové
DiS. bude zjišťováno, zda je možné z bytového
domu udělat sociální byty.

n Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informa-
ce týkající se problémů v ZŠ Borovany a de-
mografické studie ORP Trhové Sviny a
Borovany. Schválilo zahájení jednání s vede-
ním města Třeboň ohledně kapacity jejich zá-
kladních škol a možné dohody o spádovosti.
Dále bude zahájeno jednání se společností Ji-
kord s.r.o., která zajišťuje koordinaci hromad-
né dopravy na území Jihočeského kraje, o
možnostech posílení odpoledních spojů z Tře-
boně do Jílovic.

n Schválena cenová nabídka Ing. arch. Barbory
Kainrathové, Emilie Hyblerové 521/5, 149 00
Praha 4, na zpracování studie stavebních úprav
a studie interiéru v budově obecního úřadu
v Jílovicích a sice 2. np, kde se nachází ordina-
ce a sklad hasičů a 3. np, kde sídlí obecní úřad,
archiv a je zde zasedací místnost. Začneme 1.
částí, která zahrnuje studii stavebních úprav,
tzn. doměření a zakreslení stávajícího stavu
20.000 Kč, studie 62.000 Kč a rozšíření o ná-
vrh venkovního výtahu a možnost přesunu
vstupu z 1. np do 2. np (východní fasáda)
22.000 Kč. Dále bude zpracována 2. část zahr-
nující studii interiéru za 65.000 Kč.

n Zastupitelstvo obce souhlasilo, aby pozemky
dle přiloženého seznamu (příloha č. 2), evido-
vané na LV 1 v k.ú. Jílovice u Trhových Svinů,
byly začleněny do honebních pozemků Ho-
nebního společenstva Jílovice v souladu s § 2
písm. f) zákona č. 449/2001 Sb. Celková vý-
měra pozemků činí 112,7092 ha. Dále zastupi-
telstvo obce schválilo cenu 7 Kč/ha/rok.

n Schváleno zveřejnění části pozemku p.č.
193/14 v k.ú. Jílovice u Trhových Svinů o vý-
měře cca 1200 m2 k prodeji poté, co bude vy-
hotoven GP oddělující příslušnou část
pozemku tak, aby bylo možné v budoucnu vy-
budovat cestu k jeho zadní části o šíři cca 8 m.
Pozemek bude zveřejněn k prodeji s kupní ce-
nou stanovenou dle znaleckého posudku. Kup-
ní cena bude schválena na dalším zasedání
zastupitelstva obce.

n Zastupitelstvo obce nemá zájem o spolupráci
se společností Solar Global Developement

Vážení občané Jílovicka,
na tomto vydání zpravodaje jsme začali pracovat koncem měsíce května, kdy se mimo jiné platí daň
z nemovitých věcí. Mnozí z vás si jistě všimli, že daň je v letošním roce vyšší a také na úřadě jsme se
setkali s dotazy, proč tomu tak je. Daň z nemovitostí se určuje dle zákona č. 338/1992 Sb. na základě
sazeb a koeficientů podle druhu pozemku, zdanitelných staveb nebo zdanitelných jednotek. Jedním
z nich je koeficient podle velikosti obce. Protože jsme se posunuli do velikostní kategorie nad 1000
obyvatel, došlo ke zvýšení koeficientu z hodnoty 1 na 1,4 (pro ostatní plochu a stavby). Zastupitelé se
touto záležitostí zabývají a řeší otázku, zda upravit výši koeficientu stanoveného Obecně závaznou vy-
hláškou č. 1/2008. Tento koeficient může být nastaven v rozmezí 1,1 až 5 a nyní je jeho hodnota stano-
vena na 2. Celý výnos daně z nemovitostí jde do příjmů obcí, neboť na obce dopadají náklady souvise-
jící například s údržbou komunikací a další. Aktuálně je připravována významná novela zákona o da-
ni z nemovitých věcí, takže posečkáme s přípravou obecní vyhlášky a budeme sledovat legislativní
stav připravované novely, abychom podle situace mohli reagovat.

Co se týče realizace některých projektů, tak by měla započít obnova Památníku Jana Kojana v Ko-
jákovicích, která bude stát 269.960 Kč bez DPH. Restaurátorský záměr schválil stavební úřad v Trho-
vých Svinech. Proběhlo také výběrové řízení na revitalizaci veřejného prostranství v Kojákovicích,
kde se vítězem stala firma King house s.r.o. s cenovou nabídkou 609.726,96 Kč s DPH. Realizace by
měla proběhnout v měsíci srpnu.

V červnu konečně započne výstavba dětského hřiště u MŠ v Jílovicích. Projekt musel být kvůli
opěrné stěně přepracován a znovu projít stavebním řízením. Zhotovitelem bude firma JIPAMA s.r.o.
za cenu 1.668.310,24 Kč s DPH. Součástí ceny není vrchní stavba altánu, která bude zadána zvlášť.
Na tento projekt jsme požádali o dotaci z Nadace ČEZ ve výši 1.500.000 Kč a nyní čekáme, zda bude-
me úspěšní. Realizace by měla být dokončena v srpnu, takže v příštím školním roce se již děti a paní
učitelky dočkají svého hřiště. Víme, že současná situace je nepříjemná, ale věříme, že nové komplexní
pojetí celého projektu bude stát za to.

Nevím jak vy, ale já mám radost, že se počasí konečně umoudřilo a můžeme se těšit i z letních tep-
lot. Doufám, že nás čeká pěkné léto a podmínky nám budou přát i při kulturních a společenských ak-
cích, z jejichž pestré nabídky si určitě vyberete. Tak létu zdar!

Ing. Lucie Beránková

pokračování na str. 3
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a.s., která se zabývá výstavbou fotovoltaic-
kých elektráren a nabízí obci možnost spolu-
práce při pronájmu pozemku ve vlastnictví
obce pro výstavbu fotovoltaické elektrárny.
Zaujal ji pozemek p.č. 1098/33 v k.ú. Jílovice
u Trhových Svinů o výměře cca 4,2 ha naproti
hřbitovu, který je v návrhu územního plánu ur-
čen pro výrobu a skladování.

n Schválena Smlouva č. 1210400765 o poskyt-
nutí podpory ze Státního fondu životního pros-
tředí České republiky a přijetí dotace ve výši
219.555 Kč.

Úplný zápis z jednání zastupitelstva
je umístěn na webových stránkách obce
www.obecjilovice.cz v sekci – úřední deska,
archiv.

pokračování ze str. 2

Aneb chci toho moc?
Náš klient, jmenujme ho třeba pan Novák, měl
před Velikonoci bolesti. Jakoby jej bolela polovi-
na zad. Zhoršovalo se to, omezovalo v pohybu.
Je mu 85 let, zdravotní obtíže nějaké má, ale toto
bylo nové. Blížily se svátky, nechtěl to nechat
být. Sousedka ho odvezla na pohotovost do ne-
mocnice, kde usoudili, že si jej tam nechají, aby
zjistili co a jak.

Na Velikonoční pondělí ho propustili s tím, ať
druhý den navštíví obvodního lékaře a ten mu
podle propouštěcí zprávy předepíše léky.

Úterky ale obvodní lékař neordinuje. Ve stře-
du se mu pan Novák od rána nemohl dovolat. Ve
čtvrtek ráno přijela paní pečovatelka na pravidel-

nou péči. Pan Novák se nevy-
spal dobře, ruka v noci bolela,
byla oteklá a od prstů k lokti
začala modrat. Pečovatelka
mu navrhovala zavolání
sanitky, to ale odmítl. Důvod?

Strach
Před týdnem ho hospitalizovali. Nic závažného
na něm neshledali. Po propuštění si měl zajistit
léky u obvodního lékaře – to neudělal, teď bude
znovu volat pomoc. Má strach, že na něj budou
nepříjemní, budou se zlobit, že nedokázal zařídit
to, co měl. Byl pevně rozhodnutý vydržet to do-
ma. Důvody pana Nováka, proč nechce požádat o
pomoc, bohužel nejsou ojedinělé. Senioři se čas-
to setkávají s neempatickým přístupem těch, kte-
ří by je naopak měli podpořit a pomoci jim. Čas
od času si vyslechnou věty typu:

„Nejsme stěhovací služba, z těch schodů vás
snášet nebudeme, to jste si měla zavolat někoho
z rodiny.“ „Co byste chtěl v tomhle věku, to už
prostě tělo bolí. S tím se nedá nic dělat. Musíte si
zvyknout. “ „Proč nás kvůli tomuhle voláte? My
ji teda odvezeme do nemocnice, ale počítejte
s tím, že ji do večera máte zpátky.“

Tyto situace jsou velmi tíživé a to, jak jsou in-
formace podávané, je někdy neuctivé. Vše jde
říct jinak. Starý člověk je křehký. Jak fyzicky, tak
psychicky. Je závislý na pomoci druhých a o to
hůř stojí za svými potřebami. Radši obtíže vydr-
ží, než by požádal o pomoc.

Umíme zachraňovat životy, zvyšuje se délka
života, ale za jakou cenu? Nezapomínáme tak
trochu na kvalitu prožívání každého dne?

Existuje fenomén: I když nemáme jako spo-
lečnost stáří a stárnutí rádi a brbláme, jak jsou ti
důchodci strašní, tak své babičky a dědečky ob-
vykle bezmezně milujeme.

Jakoby nám chyběla schopnost empatie,
schopnost vidět toho „stěžujícího si seniora“ jako
babičku či dědu někoho jiného. Na stáří je prý
vůbec nejhorší pocit osamělosti a zbytečnosti.
„Nikdo mne nepotřebuje.“, „Všechny jen obtě-
žuji.“, „Mají se mnou jen starost.“.

Pečovatelky podobné věty při svých návště-
vách u klientů často vyslechnou. Snaží se starého
člověka podpořit. Hledat na jeho situaci světlé
stránky. Motivují ho k tomu, aby to nevzdával,
zkusil o svých obtížích promluvit s lékařem nebo
zavolal rodině a poprosil o podporu, o návštěvu.

Jednáte-li s člověkem, který má porozumění,
vyslechne, vysvětlí, uklidní, to je pak radost.
Mějme všichni na paměti, že jednou budeme sta-
ří. Nebuďme pouze tichými svědky nepříjemné-
ho jednání. Ozvěme se, dejme najevo, že takové
chování není na místě. Starý člověk potřebuje
empatii a podporu.

Pomáhající profese jsou obecně vyčerpané.
Často jedou setrvačně, o svém chování příliš ne-
přemýšlejí, nemají na to čas, jsou uvězněni v sys-
tému, na který se tak často vymlouváme. Člově-
ka naproti sobě berou jako případ, úkol, zakáz-
ku… Bude-li jim okolí připomínat, že pracují
s člověkem, který právě prožívá stresovou situa-
ci, věřím, že se probudí, chytnou se za nos, změní
se. Když ne napoprvé, snad podruhé nebo potře-
tí…

Do té doby buďme stateční a bojujme za vlíd-
né zacházení. Vlastně nejenom se starými lidmi.

www.archaborovany.cz

M. Strapková
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n Sandra Kořínková - Jílovice (1)

n Sabina Šafránková - Nepomuk (2)

n Michal Fiala - Kojákovice (3)

n Matěj Maršál - Šalmanovice (4)

n Andrea Slonková - Jílovice (5)

n Alžběta Petrová - Kojákovice (6)

n Izabela Witzanyová - Jílovice (7)
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6
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V měsících dubnu až červnu svá životní
jubilea oslavili a oslaví:
n Václav Candra z Nepomuku
n Josef Witzany z Jílovic
n Anna Hrdličková z Jílovic
n Zdeňka Čutková ze Šalmanovic
n Marie Maděrová z Kojákovic
n Ing. Oldřich Šírek z Jílovic
n Václav Zeman z Lipnice
n Rudolf Tetour z Jiterní Vsi
n Jan Zeman z Kojákovic
n Jiří Vacek z Jílovic
n Marie Bílková z Lipnice
n Zdeněk Marek z Kojákovic
n Václav Struska z Lipnice
n Libuše Havelková z Jílovic
Životní jubileum oslaví:
červenec
n Stanislav Viktůrek z Lipnice
n František Kápl z Jílovic
n Marie Navrátilová z Kojákovic
n Jana Popelová z Jílovic
n Ladislav Pavelec z Jílovic
n František Macek z Jílovic
n Věra Bedriová ze Šalmanovic
n Marie Zrzavá z Jílovic
září
n Václav Tomášek z Jílovic
n Jiří Vopelka z Kramolína
n Marie Studená z Nepomuku
n Václav Šůsa z Jílovic
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Pondělní odpoledne mají senioři možnost setká-
vat se při aktivitách v domě s pečovatelskou služ-
bou v Jílovicích. Aktivitu lektoruje paní Jana
Nyklová, která má úžasné nápady k tvoření. Sku-
pina je různorodá a každý si v ní najde své místo.
Někdo tvoří, někdo si jen povídá nebo obstarává
čaj, kávu nebo malé pohoštění. Přijít může kaž-
dý, kdo má chuť. Jste srdečně vítáni.

Na podzim navíc paní Nyklová plánuje malou
výstavu výrobků, aby potěšila i ty, kteří se účast-
nit nemohou, aby se alespoň pokochali nad vší
tou krásou.

Touto cestou také děkujeme obecnímu úřadu
Jílovice za spolufinancování aktivity.

Bližší informace na telefonním čísle 777 62
09 73, nebo přímo v domě s pečovatelskou služ-
bou u paní Nyklové, vždy v pondělí od 14 do 16
hodin ve vstupní hale.

Chcete-li naše aktivity pro seniory podpořit
finančním darem, můžete libovolnou částku po-
ukázat na náš transparentní sbírkový účet číslo
24 02 46 05 19/20 10.

T. Umlaufová

¢

¢

Rádi sportujete a chtěli byste to propojit
s pomáháním druhým? Jedinečnou příle-
žitost pro Vás připravil místní hospic sv.
Kleofáše ve spolupráci s cykloturistic-
kým oddílem Zálesáci. V týdnu od 17. do
21. července odstartuje každý den v čase
od 9 do 12 hodin z třeboňského náměstí
cyklojízda. Smyslem akce je kromě pří-
jemného sportovního zážitku také fi-
nanční podpora hospice. Doporučená vý-
še startovného je 200 Kč za osobu, pro dě-
ti 100 Kč.

Cyklojízda povede kolem slavného Rožm-
berka, největšího rybníka ve střední Evropě.
Tato naučná stezka vás na 8 zastávkách sezná-
mí s historií vzniku rybničních soustav Tře-
boňska. Zakončení vyjížďky se uskuteční
v příjemném prostředí Pergoly u sv. Víta, kde
je možné se občerstvit. Pro děti zde bude při-
pravena sladká odměna.

Lehká cyklotrasa o délce 18 km, vede po
málo frekventovaných silnicích III. třídy, čás-
tečně po lesních cestách a po hrázi rybníka
Rožmberk.

Bližší informace naleznete na www.kleo-
fas.cz.

Petra Pfeiferová

Od ledna tohoto roku pomáhá MAS Sdružení Růže zájemcům se žádostmi o dotaci
v rámci Nové zelené úsporám light. Nárok mají starobní důchodci, lidé pobírající in-
validní důchod 3. stupně a ti, kteří pobírají příspěvek na bydlení. Žádat mohou na fa-
sádu, zateplení střechy, podlahy, nebo výměnu oken a vchodových dveří s celkovou
podporou max. 150 000,- Kč.

Pokračování na str. 6
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Nabízíme sezónní moštování ovoce v borovanské
moštárně. Co je třeba vědět?
n Minimální várka ke zpracování je 40 kg ovoce. Maximální várka

je 80 kg ovoce (pro představu: do jedné zelinářské přepravky
40x60 cm se vejde 15 až 20 kg ovoce, do jednoho bílého pytle na
obilí cca 40 kg ovoce)

n Ovoce musí být čisté, zdravé a nepřezrálé.

n Ke zpracování přijímáme pouze jablka a hrušky, ostatní ovoce a
zelenina jsou zakázány (při porušení budeme vyžadovat náhradu
škody).

n Obaly na nepasterizovaný mošt je nutné mít vlastní o minimálním
objemu 3 litry.

n Pasterizovaný mošt plníme do sáčků „Bag in box“ = plastový pyt-
lík na 6 litrů moštu s kohoutkem, které jsou k prodeji na místě. Do
jiných obalů pasterizovaný mošt neplníme.

n Zbytky z moštování (= výlisky) je možné po domluvě nechat
v moštárně.

Ceny za služby

Drcení a lisování ovoce 5 Kč / kg

Pasterizace moštu 10 Kč / litr

„Bag in box“ = plastový pytlík na 6 litrů
moštu s kohoutkem 20 Kč / ks

Kartonová krabice na Bag in box
(pro lepší manipulaci a skladování) 20 Kč / ks

Kde nás najdete?
Moštárna Borovany - areál technických služeb Města Borovany

na Třeboňské ulici
Provoz: od září 2023 po předchozí telefonické domluvě

u správce moštárny
Kontakt: Tomáš Candra, tel. 702 505 339,

Adéla Pixová, tel. 774 743 470
https://mas.sdruzeniruze.cz/mostarna-borovany

Domácnosti s nižšími příjmy budou mít opět možnost získat
dotace na výměnu kotlů na pevná paliva s ručním přikládá-
ním nesplňujících emisní třídu 3, 4 a 5, jejichž provoz je od
1. 9. 2024 zakázán. Dotaci lze získat pouze pro výměny kotlů
realizované od 1. ledna 2021.

Jaký nový zdroj tepla si lze z dotace pořídit
a jak vysoká je dotace?

Zdroj tepla Maximální dotace

Tepelné čerpadlo 95 %, max. 180 000,- Kč

Kotel na biomasu s ručním
přikládáním 95 %, max. 130 000,- Kč

Kotel na biomasu s automatickým
přikládáním 95 %, max. 130 000,- Kč

Podporovatelné jsou pouze nové zdroje tepla registrované v Sezna-
mu výrobků a technologií vedeném Státním fondem životního pros-
tředí (viz svt.sfzp.cz) a dále výrobky splňující požadavky na ekode-
sign dle příslušných nařízení EU.

Kdo může požádat o dotaci?
Vlastník nebo spoluvlastník nemovitosti (rodinného domu, bytové
jednotky v bytovém domě nebo trvale obývané stavby k rekreaci) v
Jihočeském kraji, vytápěné kotlem na pevná paliva s ručním přiklá-
dáním nesplňujícím 3., 4. nebo 5. emisní třídu, který v nemovitosti
trvale bydlí.

Jak je definována domácnost s nižšími příjmy?
O kotlíkovou dotaci pro domácnosti nižšími příjmy mohou požádat
domácnosti splňující jedno z níže uvedených kritérií:

Žadatel a všichni členové jeho domácnosti pobírají ke dni podání žá-
dosti o podporu starobní důchod nebo invalidní důchod 3. stupně.

nebo

Žadatel nebo člen jeho domácnosti v období od 1. 1. 2022 do doby
podání žádosti o dotaci pobíral příspěvek na bydlení (není nutné,
aby příspěvek pobíral po celou dobu).

Kdy a jak bude možné podat žádost o dotaci?
Zveřejnění výzvy dotačního programu vč. veškeré dokumentace pro
podání žádosti je naplánováno na 26. 5. 2023 (web: kotlikovedota-
ce.kraj-jihocesky.cz).

Zahájení příjmu elektronických žádostí je naplánováno na 26. 6.
2023 od 17 hod.

Příjem elektronických žádostí bude ukončen 31. 8. 2024.

Žádost o dotaci se bude podávat výhradně elektronicky přes we-
bovou aplikaci Portál občana Jihočeského kraje s následným doru-
čením povinných příloh do 20 pracovních dnů.

S vyřízením kotlíkových dotací jsou stejně jako loni
připraveni pomoci pracovníci místní akční skupiny
MAS Sdružení Růže:

n Lucie Kolářová,
tel. 773 370 895, kolarova@mas.sdruzeniruze.cz

n Adéla Pixová,
tel. 774 743 740, pixova@mas.sdruzeniruze.cz
https://mas.sdruzeniruze.cz/
Webové stránky JČ kraje:
http://kotlikovedotace.kraj-jihocesky.cz

Nyní jsou nově vypsané
n není podmínkou umístit „soláry“ nutně na střechu

n podpora je žadateli zasílaná i nadále zálohově (před realizací)

n náklady na typ opatření se sčítají – celkem tedy můžete získat až
240 000,- Kč

Čím dříve zrealizujete úsporná opatření, tím dříve snížíte své výdaje
na vytápění!

Pokud i vy chcete pomoct s vyřízením dotace z programu Nová zelená
úsporám light, obraťte se na nás:

MAS SR:
Lucie Kolářová – tel. 773 370 895,
Adéla Pixová – tel. 774 743 470

Dokončení ze str. 5
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Dne 29.3.2023 nás v Malém království nav-
štívilo centrum ekologické výchovy Cassio-
pea. Paní Martina k nám přijela s jarním
programem Motýlí kouzla.

Celý rok nás v Malém království provází
Večerníček a jeho pohádky, a proto dnes ne-
mohl chybět ani motýl Emanuel. Spolu s ním
se děti seznámily se stavbou těla motýla, pro-
cvičily si barvičky a dověděly se, čím nám
jsou motýli užiteční. Také se rozdělily na dvě
skupiny – noční motýli (chlapci) a denní mo-
týli (dívky) a střídavě sbíraly nektar. Poté se
děti proměnily v housenky (vytvořily hada) a
pojídaly lístečky – trhání papíru na malé kous-

ky, což pro některé děti je velice obtížné. Po
pořádné hostině se zakuklily do velkého kusu
látky. Při této činnosti si užily hodně legrace.
Nakonec si zazpívaly píseň Hřej, sluníčko,
hřej a zahrály si Zlatou bránu. Před odpoled-
ním odpočinkem shlédly pohádku Motýl
Emanuel a maková panenka.

Cassiopea jezdí do naší mateřské školy pra-
videlně, a musím říct, že každý program mají
pečlivě připravený a děti to vždy velice baví.
Díky tomu si rozšíří obzory v environmentální
výchově.

Bc.Gabriela Podoláková, učitelka MŠ

13.4. zavítala do jílovické MŠ výživová poradkyně v rámci projektu
Zdraví dětem, který díky dlouhodobé spolupráci s naší školkou již dob-
ře známe. Paní lektorka svým bohatým programem a zajímavými po-
můckami zpestřila dopolední výuku nejprve dětem v Malém Králov-
ství a následně i ve třídě starších - předškoláčků.

Žáčci měli možnost zapojit se do pohybových i klidových aktivit a čin-
ností souvisejících s pohádkou - Jak Zdravík s Jedlíkem poznávají přírodu
s novým kamarádem Ajtíkem. Do děje příběhu nás všechny vtáhlo nejen
poutavé vyprávění, ale i doprovodné obrázky, promítané na projekt. plátno,
které děti se zájmem sledovaly. Zábavnou formou se dětičky učily kladné-
mu vztahu k přírodě, zvířátkům, kamarádům i sobě - poznávali jsme, jak
jsou důležití skuteční přátelé a reálné zážitky, na místo virtuálního světa,
kde je člověk sám.

Ve spolupráci s kamarády a vzájemné ohleduplnosti, plnily děti různé
úkoly na základě pohádky. Zahrály si například hru na kroužkování ptáčků
a jako správní detektivové dokázal každý najít a přiřadit ptáčka ze dřeva ke
správnému obrázku. Také určovaly zvířecí stopy, vázaly tkaničky na kličku
a poznávaly zvuky lesa - ve dne i v noci. Společně jsme si uvařili táborovou
svačinku s rozdělením na zdravé a nezdravé potraviny a na ovoce/zeleninu.

Potrénovali jsme svou paměť při aktivitě na Ztracené kartičky, zasporto-
vali si a dále rozvíjeli nejen svou pozornost, ale také fantazii - např. při vy-
mýšlení klubového jména. Dozvěděli jsme se zajímavé informace a oboha-
tili své dovednosti o nové poznatky.

Závěrem si děti z programu odnášely nejen úsměv na rtu, ale za odměnu
dostaly také diplom, který si mohly vybarvit a obrázkové pexeso s motivy
Zdravíka, Jedlíka, jejich kamarádů a přírody. Návštěvy ze Zdraví dětem
jsou pro naší školičku jistým přínosem a těšíme se na další spolupráci.

S poděkováním, za dětičky i učitele MŠ, Bc. Eva Zemanová

18. dubna nastal našimi dětmi dlouho oče-
kávaný den, vydali jsme se do hřiště Bez-
Bot, kde se děti vyřádily na tobogánech,
trampolíně nebo v obří herně plné vozítek a
kostek. Společně jsme poobědvali několik
druhů pizz a poté jsme se vydali na pohádku
do kina, která byla o zoubkové víle. Děti tento
čas využily ke sledování pohádky, k odpočin-
ku, některé i ke spánku, aby načerpaly energii,
jako kdyby tušily, co se stane. A stalo se.

Celý program výletu ,,šlapal“ bez chybič-
ky, ale při odjezdu domů se náš autobus roz-
hodl, že se z našeho výletu stane i adrenalino-
vý zážitek. Pan řidič prošel nutnou dávkou tr-
pělivosti a uprostřed rušné křižovatky řešil ne-
funkční převodovku. Díky kolemjdoucímu

pánovi, přítomnosti sponek ve vlasech našich
paní učitelek a holčiček, se podařilo převodov-
ku dočasně opravit. Z křižovatky jsme se tedy
vydali do méně rušné ulice, kam přijel náhrad-
ní autobus ,,poschoďák“, a tak jsme si za od-
měnu užili zaslouženého luxusu. Děti držely
palce pro jistotu až domů, člověk nikdy neví.
Zdárně jsme tedy dojeli do naší školičky, kde
na nás už čekali maminky s tatínky.

Tímto děkujeme dětem za jejich trpělivost,
pochopení, držení palců, rodičům za jejich tr-
pělivé čekání na náš příjezd, panu opraváři,
panu řidiči za pohotové řešení situace a Obci
Jílovice za sponzorství tohoto nezapomenutel-
ného výletu. Budeme se těšit na příště a slibu-
jeme, že už nebudeme pokoušet trpělivost
městského provozu a jeho řidičů.

Veronika Kyselová
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Dne 30.3. naše děti pozvaly své maminky, tatínky, babičky, dědečky, strýčky i tetičky do školky. Na
programu totiž bylo velikonoční tvoření s cílem vyrobit si věnec na dveře. Pro inspiraci byly přítomné
obrázky různých věnců, ať už ve tvaru srdce, zajíčka nebo vajíčka.

Nechyběla ani kvalitní zásoba vrbových a březových větví, vajíček, dřevěných výřezů a dalších
potřeb k dekorovaní.

Když bylo vše připraveno, mohlo se začít vyrábět. Děti si užívaly společnou aktivitu s rodiči a
všichni si tak odnesli krásné výrobky, které zdobí všechny dveře široko daleko.

Děkujeme a budeme se těšit na příště.
Veronika Kyselová

Dne 21.4.2023 se opět po roce v naší mateřské
škole Jílovice konalo nevšední dobrodružství.
Naši předškoláci mohli přespat s paní učitelkami
ve školce. Našlo se 11 odvážlivců, kteří toto dob-
rodružství podstoupili. A musím všechny moc
pochválit, celý podvečer a noc se obešly bez slzi-
ček.

Vloni se přespávání neslo v duchu čarodějnic,
letos bylo spojené s oslavou Dne Země. Děti
s batůžky a nějakou tou dobrotou, kterou jim pro
všechny maminky připravily, (tím bych jim chtě-
la poděkovat za výborné pohoštění) se sešly
v mateřské škole v 17.30 hodin. Poslední pusinka
a šup do víru úkolů – třídění odpadu do barev-
ných popelnic, určování, kde zvířátka žijí, sklá-
dání puzzle, poznávání ptáků, kteří odlétají na zi-
mu a rozdělování obrázků, kde se lidé chovají
k přírodě dobře a kde špatně. Nesměla chybět ani
omalovánka. Po tom všem si zasloužily sladkou
odměnu v podobě buchet, toustů, jogurtů, sla-
ných dobrot…

Jakmile se dostatečně posilnily, chvíli si po-
hrály a po večerní hygieně šupky do postýlek.

Nakonec polštářová bitva a pohádka na dobrou
noc.

Pro někoho bylo přespání v mateřské škole
poprvé a naposledy, pro někoho naposledy :-).
Ale i tak se těšíme na příští rok a další odvážné
předškoláky.

Bc. Gabriela Podoláková, učitelka MŠ

Rok utekl jako voda a my jsme mohli opět do školky pozvat maminky a babičky, abychom společně
oslavili jejich svátek. Ve čtvrtek 18.5. odpoledne je děti netrpělivě očekávaly. Po jejich příchodu jim
připravily ovocný pohár s piškoty a šlehačkou. Po dokončení posledního poháru měly děti připraveno
ještě další překvapení. Malé království předvedlo kromě básniček i písničku “Klíč ke štěstí” s pohy-
bem. Děti z Velkého království nezůstaly pozadu a po krásně přednesených básničkách si chlapci na-
sadili buřinky a děvčata s deštníky pohybově ztvárnily “Letkis”. Všechny děti nakonec předaly ma-
minkám vlastnoručně vyrobenou kytičku a přáníčko a vše zakončily sladkou pusinkou.

Yvetta Syrovátková, učitelka MŠ

Je to nedávno, co šla do důchodu Stáňa Mě-
churová, paní vychovatelka ze ZŠ Jílovice a
tento rok jí následuje další bezvadná kolegy-
ně, tentokrát z mateřské školy, paní Yvetta
Syrovátková.

Obdivuhodné, ale do mateřské školy Jílovice
jsi nastoupila v září 1982 (já v tu dobu nastupova-
la do školky). Během své čtyřicetileté kariéry jsi
spolupracovala se šestnácti kolegyněmi. Součas-
né dvě mladé kolegyně jsi také měla ve školce,
vystřídalo se pět řídících. Podílela ses na dvou
velkých opravách mateřské školy (jedna „dole“
v roce 1987 – kdy rodiče udělali pro děti písko-
viště na zahradě, oprava budovy se prováděla
v neinvestiční akci „Z“, zde se rodiče zavázali
odpracovat zdarma 20 hodin, druhá „nahoře“
v roce 2020). To vše se dá spočítat, ale na co si
netroufnu je, kolik dětí jsi připravila a dovedla do
základní školy, a tím pádem jim otevřela další
etapu jejich života. Teď, když budeš v tom za-
sloužilém odpočinku a budeš se nudit, tak si mů-
žeš půjčit kroniky MŠ a všechny děti spočítat.
Myslím, že by to bylo úctyhodné číslo a ještě bys
určitě všechny děti pojmenovala (jak tě znám).
Ale jak všichni důchodci říkají, že nemají čas, tak
to radši nepočítej a věnuj se příjemnějším a uži-
tečnějším věcem. Rodině, vnoučatům, koníčkům
a nebo se na nás také přijď podívat, „až pojedeš
kolem“. Rádi tě uvidíme. Věřím tomu, že se bez
nás a hlavně bez dětí neobejdeš, protože pro tebe
to nebyla práce čili zaměstnání, ale poslání, které
tě naplňovalo každý den. S úsměvem na rtech jsi
vítala děti každé ráno a dokázala jsi zahnat i
občasnou tu slzičku u dětí, když se loučily se
svými maminkami. Tvůj úsměv dával dětem
pocit bezpečí a důvěry. Vždy bylo na tobě vidět,
jak děti miluješ a s láskou a trpělivostí odpovídáš
na jejich otázky.

Proto ti chceme touto cestou poděkovat za
vše, co jsi pro jílovické a všechny okolní děti
udělala. Vždy máš u nás dveře otevřené, stačí
jen zazvonit.

Učitelka MŠ Bc. Gabriela Podoláková
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Jak už to v naší škole bývá zvykem, uskutečnila se tento rok druhá předškolička. Děti si přišly vy-
zkoušet školáctví „nanečisto“ do jejich budoucí první třídy. Sedly si do lavic a učily se, pracovaly
na koberci a dokonce pomohly ježibabě uvařit kouzelný lektvar podle zadaného receptu. Byly by
ve třídě rády ještě déle, ale po zazvonění školního zvonku se pomalu odebraly k odchodu do MŠ.
Však už to mají „za pár“ a v září se společně uvidíme ve slavnostním školním duchu!

Mgr. Marie Tláskalová

n V dubnu a květnu proběhly tyto akce - spaní ve škole, čarodějnické vyučování, návštěva záchranné
stanice v Třeboni, exkurze do hlavního města, Den Země, návštěva farmy, tvoření pro maminky a
mnoho dalšího.
n Při výuce informatiky začínáme ovládat programovatelného robota a interaktivní stavebnice nám
také pomáhají rozšířit své znalosti v této překotně se vyvíjející oblasti.
n Naši školáci zase vyrazili na setkání s ostatními malotřídními školami. Obsadili jsme výtvarné set-
kání v Rudolfově, Borecký hlásek, Hrdějovický Vavřínek, přírodovědné klání v Olešnici a do Svatého
Jána jsme vyrazili za vlastivědou.
n Proběhlo druhé setkání našich předškoláčků se školou. Školička jim umožnila opět navštívit 1. tří-
du a vyzkoušet si svůj zářijový program.
n Zápis do 1. třídy pro školní rok 2023/2024 se uskutečnil v úterý 4. dubna 2023 od 14.00 hodin. Po-
hádkové postavy vytvořily pro naše budoucí školáky příjemné prostředí. Šestnáct potencionálních
prvňáčků v doprovodu svých rodičů se určitě nenudilo. Věříme, že si kromě malých dárečků odnesli i
spoustu příjemných zážitků.
n Zápis do mateřské školy pro následující školní rok už také máme za sebou. Všechny děti, které spl-
ňovaly zákonem stanovené podmínky, byly přijaty.
n V týdnu od 5. června do 9. června 2023 organizujeme druhou část ozdravného pobytu na Šumavě.
Tentokrát pro naše nejmladší. Program bude pestrý – výuka, vycházky do okolí, překonávání překá-
žek, exkurze, společenské hry a také společné podvečery se speciálním programem.
n Sledujte naše webové stránky! Tam najdete podrobnosti, poslední aktuality z naší malotřídky a ta-
ké momentky ze školních lavic či našich království (www.zsjilovice.cz).

Mgr. Jiří Havel, ředitel ZŠ a MŠ Jílovice

Letošní návštěva Prahy proběhla v polovině
května. Na exkurzi vyrazili žáci čtvrtého a pá-
tého ročníku, aby získali nové znalosti o hlav-
ním městě a trochu si užili velkoměsta. Cesta
vlakem proběhla bez problémů, stejně tak přesun
metrem. To už dobře známe. Letos jsme vymys-
leli novou trasu a také se nám moc líbila. Po od-
počinku a svačině v krásné Valdštejnské zahradě
jsme vyrazili do Poslanecké sněmovny Parla-
mentu. Tady se nás ujala slečna Nicol, která
všechny návštěvníky provedla labyrintem budov
a vysvětlila nám práci poslanců. Viděli jsme toho
mnoho, včetně schůze poslanců, na chodbách
jsme se potkávali i fotografovali se známými po-
litiky, viděli jsme tiskové oddělení a přímé natá-
čení do televize. Poté se jílovických žáčků ujal
náš pan poslanec Šimon Heller, který nás do Sně-
movny pozval a prozradil nám i nějaké perličky a
zákulisní taktiky. Zkrátka, moc zajímavé! Tímto
panu Hellerovi moc děkujeme!

Trochu politicky unavení jsme vyrazili na
další cestu. Čekal nás výstup na Petřín a 299
schodů Petřínské rozhledny. Bylo to docela ná-
ročné, ale naši kamzíci to hravě zvládli. Odmě-
nou byl krásný výhled na celou Prahu a považte,
jízda lanovkou dolů z Petřína! Děti sice trochu
protestovaly, že jsme měli jet nahoru a dolů jít
pěšky, ale to by nebylo to pravé…

Pokračování na str. 10
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termín:  5. - 12. 8. 2023
hlavní vedoucí: Stanislava Měchurová

Blíží se konec školního roku a spolu s ním čas
na malé ohlédnutí a zhodnocení. Jak jsme se
tento rok u nás měli, co jsme zažili a naučili
se? Ale nejprve zpět do září. V tomto školním
roce jsme přivítali novou paní vychovatelku
Hanu Janáčkovou Kojanovou, která převzala
oddělení mladších dětí. Pod jejím vedením se
děti po celý rok dozvídaly mnoho zajímavého,
celou řadu nových informací, ale i si upevňo-
valy znalosti a dovednosti již známé, ale pro
život potřebné. Věřím, že Hance se podařilo
děti zaujmout a předávat jim mnoho dobrého.

Celým školním rokem nás pak v družině pro-
vázelo téma PTÁCI. Starší žáci každý týden plni-
li výzvy a úkoly, za které sbírali obrázky jednot-
livých ptáků. Tematicky zdobené „naše“ dveře
byly též jejich prací. Mladší děti se také pravidel-
ně seznamovaly s ptáky žijícími u nás a následně
tvořily, kreslily a vyráběly. I samotná škola byla
po celý rok plná „poletující“ výzdoby. S ptáky
byly spojené i některé speciální akce, např. náv-
štěva záchranné stanice Vydra v Třeboni (viz fo-
to) či plánovaná červnová ukázka ze života sov a
dravců od pana Vondrušky z Ledenic.

Na podzim jsme po covidové pauze obnovili
program tvoření pro rodiče s dětmi Slavnosti plo-
dů. Věříme, že vás společný čas těšil stejně jako
nás. Nechyběla drakiáda, přes Halloweenský
program jsme se přehoupli k Mikuláši a advent-
nímu času. Děti každý den na náš velký papírový
strom připevňovaly novou baňku, a tak mohly lé-
pe sledovat, jak se ty Vánoce už už blíží. Ještě
chci zmínit šikovnost a trpělivost našich dětí,
které opravdu pečlivě připravovaly drobné dárky
na adventní trh, který je pravidelně pořádán při
rozsvícení vánočního jílovického stromu. V led-
nu jsme se už začali připravovat na masopustní
veselí. Samy děti si navrhly a vyrobily Moranu,
kterou jsme pak průvodem přes celou obec do-
provodili až na hranici, kde shořela spolu se vším
starým a špatným, co nás trápilo. Cesta za veliko-
nočním beránkem nám zpestřila těšení se na
Velikonoce. Den dětí pak byl plný her a radosti,
nechyběla sladká zmrzlina z místní cukrárny.

Teď už víte, co jsme zažili. A co jsme se spo-
lečně naučili? Že ve škole nejsme sami. Že máme
kolem sebe různé děti, každé z nich má své potře-
by, přání a očekávání. Že ne vždy bude vše po
mém. Že je dobré občas ve sporu i ustoupit. A že
to, co ostatním sami ze sebe nabízíme, dostane-
me také zpět. A já se budu těšit, až se děti, bohatší
o nové prázdninové zážitky a zkušenosti, zase
v září vrátí zpět k nám.

vychovatelka Eliška Pitálková

Další trasa vedla kolem Národního divadla a Národní třídou, kde jsme trochu oprášili znalosti z na-
šich nových dějin a připomněli si sametovou revoluci.

Na Betlémském náměstí děti poznaly Betlémskou kapli. Její prohlídka netrvá dlouho, ale úžasná
paní průvodkyně nás svým vyprávěním přikovala k židličkám! Betlémská kaple má rozhodně zajíma-
vý osud.

Další naše kroky vedly centrem Prahy na Václavské náměstí. Před cestou zpět jsme se občer-
stvili v našem známém „mekáči“ a už spěchali na Jižní expres. Vlaky jely naprosto přesně a měli
jsme i „kupíčka“, takže jsme si všichni cestu pěkně užili.

Nezbývá, než těšit se na další rok a vymýšlet opět trochu jiný program!
Mgr. Dagmar Lošková, ZŠ Jílovice

Školní družina dne 27. 4. 2023 vyjela na výlet. Naším cílem byla Záchranná stanice Třeboň pro
volně žijící živočichy. Při letošním jarním počasí jsme měli štěstí, že nás celou dobu provázelo a
hřálo sluníčko. O to více jsme si mohli užít poutavé vyprávění našich dvou průvodců. Protože
nás bylo hodně, rozdělili jsme se na dvě skupiny. Každá pak absolvovala poučné vyprávění o
místních živočiších. Jaká byla jejich cesta sem, do záchranné stanice. Proč už nemohou být vy-
puštěni zpět do přírody. Ale získali jsme i cenné rady, jak se vyhnout tomu, aby se zvířata zby-
tečně zranila naším, byť nechtěným, přičiněním. Děti se zájmem naslouchaly informacím o
jednotlivých zvířatech. Velice je zaujala například malá sova. Tu si zájemci mohli i pohladit a
vyzkoušet, jak vysokou má vrstvu peří. Někteří odvážlivci si nakonec vzali na ruku i hada, kon-
krétně užovku červenou. Téměř to vypadalo, že ji majitelům již nevrátí. Nasyceni zážitky i sva-
činou jsme se vrátili do školy a následně ke svým rodinám.

Eliška Pitálková

Dokončení ze str. 9
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Pondělní ráno 15. května začalo pro šestici dětí z naší školy maličko ji-
nak než obvykle. Místo aktovek si do školy přinesly batůžky se svači-
nou a náhradním oblečením. Na sobě měly vhodné oblečení do deště,
neboť počasí dávalo už předem jasně najevo, že jaro je právě v rozpuku
a proudy vody se z oblohy jen řinuly.

Není špatné počasí, jen špatně oblečení lidé. Toto pravdivé pořekadlo se
přesně hodilo na dnešní den. A neboť každoročně pořádaná soutěž Olešnic-
ký lístek se měla konat venku za jakéhokoli počasí, přišly děti i náležitě vy-
bavené a vzhledem k přírodovědnému zaměření i s hlavou plnou názvů růz-
ných rostlin, hub a živočichů. Někdo dle vyprávění trénoval ještě na posled-
ní chvíli doma, další se svědomitě připravoval celou dobu pod vedením pa-
ní učitelek, jiní se zase především těšili jednoduše na den strávený v přírodě
s přírodou. Počasí bylo opravdu dosti „mokré“, a tak se vedení pořadatelské
školy po poradě s ostatními nakonec rozhodlo pro variantu uspořádat kvíz
v místní Sokolovně.

Po příjezdu do školy nás přivítaly děti pomáhající s organizací. Každé
z dorazivších dětí od nich dostalo na krk keramický přívěšek v podobě líst-
ku a mohly jsme se s nimi a s paní ředitelkou Mgr. Gabrielou Štrosserovou
pustit do prozkoumávání prostor olešnické základní školy, zahrát si nějaké
společenské hry a pozorovat ryby v akváriu. Následně většina dospělých
vyrazila vybavena kartičkami s obrázky stromů, bylin, hub, vodních živoči-
chů, ptáků, hmyzu, savců a ryb do Sokolovny. Děti byly rozděleny do kate-
gorií podle ročníků a pak už samotná soutěž běžela velmi svižným tempem.
Třeťáci měli za úkol poznat v každé kategorii deset zástupců, čtvrťáci pat-
náct a páťáci dvacet. Čas ubíhal velmi rychle, body byly všem dětem zapi-
sovány na startovní kartičky a po vypětí sil jsme se mohli všichni posilnit

výborným guláškem okořeněným o opravdu nádherný výhled z okna místní
školní jídelny. Závěrečné vyhodnocení následně již probíhalo na školní
zahradě. Gratulace a velké poděkování patří nejen organizátorům, ale
především všem zúčastněným! Diplom si za druhé místo převzala Julie
Květoňová.

Bylo příjemné podívat se do sousedství, poznat nejen děti a zaměstnan-
ce z místní základní školy, ale i z ostatních malotřídních škol, zasoutěžit si a
radostný byl i společný návrat domů, do naší školy jílovické. A tak mi ne-
zbývá než dodat, že se těšíme zase za rok!!!

Hana Janáčková Kojanová

Děti rády soutěží, a proto ani my neotálíme a snažíme se zapojit do růz-
ných soutěží malotřídních škol. Během jarního období jsme se zúčast-
nili hned několika.

Ten, kdo má fantazii a umí ji aplikovat na papír pomocí štětce a barev, se
zúčastnil VRÁTECKÉHO PICASSA. Téma malby, které není dopředu
známo a děti se ho dozví až na místě těsně před začátkem, bylo „Zvuky ja-
ra“. Výtvory to byly opravdu krásné, porota složená z odborníků vybrala
v daných kategoriích tři nejlepší. Naše žačka Eliška Zabilková získala krás-
né 2. místo.

Další soutěží, tentokrát v recitaci, byl HRDĚJOVICKÝ VAVŘÍNEK.
Této soutěže jsme se zúčastnili po dlouhé odmlce a reprezentovaly nás na ní
dvě dívky ze 2. třídy. Sašenka Janáčková dostala od poroty zvláštní ocenění
za vlastní tvorbu. Báseň, kterou recitovala, si totiž sama vymyslela.

Předposlední soutěž byla pro potěšení uší, a to BORECKÝ HLÁSEK.
Soutěžilo se ve zpěvu. I tady jsme nezůstali pozadu. Adéla Slonková ze
4. třídy získala diplom za výjimečný pěvecký a umělecký výkon.

Poslední zastávkou pro nás byl SVATOJÁNSKÝ VLASTIVĚDNÝ
MARATON. Jak z názvu správně tušíte, děti běhaly – přesná trasa byla
4 200 kroků kolem Svatého Jana a zároveň plnily různé záludné otázky
z oblasti historie a zeměpisu. Ani zde se děti neztratily a umístily se všech-
ny do první desítky.

Jsme moc rádi, že tyto akce probíhají a můžeme se jich zúčastnit. Děti se
podívají i do jiných škol a poměří „síly“ s ostatními.

Gabriela Urbánková

Ve čtvrtek, 20. 4. se naše škola zaplnila žáky v ne moc obvyklém čase
pro příchod do školy. Aby toho nebylo málo, měli místo aktovek batoh
se spacákem, karimatkou a krabičkou plnou dobrot. Natěšení si vy-
hlídli své místečko na spaní ve svých třídách a připravili si pelíšky.

Poté nastal večerní program plný her a soutěží, během kterých proběhly
dokonce dvě večeře. Ty byly formou obrovského rautu, který zaplnil celou
školní družinu. Následovalo promítání pohádek ve třídách a šup do hajan.
(Samozřejmě po nekonečném štěbetání dětí).

Ráno nás po snídani čekala pěší túra na farmu U Králů v Nepomuku.
Svítilo krásně sluníčko a Královi nás srdečně přivítali koblihami a čajem.
Viděli jsme, jak to funguje v rodinném hospodářství, kde jsou zapojeni
všichni členové rodiny. Byla radost pohledět, jak se Královi dokáží postarat
o tolik zvířat. Viděli jsme krávy, býka, králíky, holuby, slepice, kachňátka,
psy, želvu a koně, na kterém nám bylo umožněno se projet. Velice děkuje-
me za úžasný zážitek!!!

Další dík patří rodičům žáků za tak úžasný gastronomický zážitek!
Mgr. Marie Tláskalová
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V sobotu 25. března proběhl od 14:00 v kul-
turním domě Jílovice již tradiční karneval pro
děti. Letošní ročník navštívilo 98 dětí v krás-
ných maskách za doprovodu maminek, tatín-
ků či babiček a dědečků z Jílovic i vzdáleného
okolí.

Pestrý program pro nás připravila Helena Ky-
selová a Hanka Janáčková Kojanová. Užili jsme
si spoustu legrace, zábavy, a především tance na
parketu. Samozřejmě nechyběly soutěže o sladké
odměny. Celým odpolednem nás provázel Luboš
Voráček a nově jsme připravili i foto koutek, kde
si rodiče mohli děti vyfotit.

Všem, kdo se zúčastnili, děkujeme a těšíme se
zase příští rok.

Eva Květoňová

Zdravím všechny příznivce hasičského sportu a ráda se s vámi podělím
o události v našem kroužku. S novým rokem došlo ke změnám, které
byly vydány v nových směrnicích. Všichni vedoucí i rozhodčí, kteří
pracují s mládeží, byli na přelomu března a dubna proškoleni.

Po zimní přestávce, kdy jsme se věnovali hrám, začala pro nás příprava
na jarní kolo hry Plamen. Vždy, když nám to počasí alespoň trochu umožni-
lo, jsme se sešli na hřišti u vodárny, kde jsme cvičili. Předem jsme si nalaj-
novali všechny štafety. Díky dotacím na naši činnost máme většinu překá-
žek k dispozici, a tím je i naše příprava na soutěž kvalitnější.Týden před
soutěží si naši starší odběhli útok CTIF na Nových Hradech. Příští rok se
tato disciplína stane povinná i na obvodových soutěžích.

20. května se konala soutěž ve Třebči, kam jsme přihlásili tři družstva,
jedno starší a dvě mladší. Na této soutěži se běhají požární útoky a štafety:
4x60, štafeta CTIF a štafeta požárních dvojic. Celkově jsme si na soutěži
vedli dobře. Starší obsadili 4. místo a mladší 1. a 3. místo. Mladší postupují
na okresní kolo, které se bude konat 3.6. v Ledenicích. Na závěr chci podě-
kovat všem, kteří nás podporují.

Helena Kyselová

Kačka Lososová, Vašek Kápl, Petr Stráský, Míša Hrabětová, Julča Květo-
ňová, Jiří Slonek - nahoře, Terezka Malovaná, Martin Oppolzer, Áďa Slon-
ková, Míša Myšková - dole

Vojta Hadač, Kuba Mony, Helena Kyselová, Filip Stráský, Petra Havelko-
vá - nahoře, Ondra Beidák, Nikol Malovaná, Luky Mejdrech, Fanda Špa-
ček, Aneta Slonková - dole

Adéla Kyselová, Terka Mejdrechová, Asyia Cary, Dita Oppolzerová, Mar-
tin Mlsna, Bára Davidová, Amiee Cary, Verča Kačúrová a Josef Witzany
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Martin Stráský je členem SDH Jílovice již 22 let, zastává funkci sta-
rosty sboru, a také už 14 let patří do výjezdové jednotky - JSDH Jílo-
vice. Zde zastává funkci velitele družstva. Aktivně se podílí na chodu
sboru i jednotky a své letité zkušenosti ochotně předává nové nastu-
pující generaci. Martin byl dne 5. května oceněn v Přibyslavi – Za zá-
chranu života.

A jak došlo k samotné záchraně? V odpoledních hodinách 28.6. 2022
při práci na zahradě zaregistroval skutečnost, že člověk, který se ještě
před nedlouhou chvílí nacházel na stavidle rybníka, zde již není. Na břehu
zůstaly jeho osobní věci. Po vyhodnocení situace, vzhledem k možnému
nebezpečí, skočil Martin do vody v místech kolem stavidla, kde se mohla
nacházet tonoucí osoba. Při třetím ponoru se mu podařilo zachytit za oděv
bezvládného těla tonoucího. Vlastními silami dospělou osobu vytáhl
z vody na břeh a započal resuscitaci. Resuscitace byla úspěšná a oživova-
ná osoba byla předána do péče posádky vozidla ZZS již při vědomí. ZZS
vyrozuměl místostarosta obce, který se shodou okolností v tu dobu pohy-
boval poblíž. Zachráněná osoba přežila bez následků a těší se dobrému
zdraví.

Za výbor SDH velitel Petr Stráský

V sobotu 20. května se již popáté v Jílovi-
cich, v krásném prostředí hájku pod Ves-
kou, uskutečnil 12. ročník jihočeského
DVOJKOLODĚNÍ, zorganizovaný jedno-
tou Orel Jílovice.

Květnový termín se opět ukázal jako dobrý
nápad. Po velmi deštivém dubnu a začátku
května, bylo počasí velmi příjemné, některé
posádky trochu rušil vítr na kánoi. Atmosféra
celého závodu byla velmi přátelská a uvolně-
ná.

Účast byla letos velmi pěkná. Na start se
postupně postavilo 30 odvážných dvojic na-
příč všemi věkovými kategoriemi. Dvojice
byly rozděleny do čtyř kategorií - muži, ženy,
smíšené dvojice a smíšené dvojice se součtem
věku nad 75 let. Soutěžní dvojice nejprve ab-
solvovaly jízdu na dvojkole na okruhu cca 10
km, poté od hájku (startu) k Veskému rybníku
jeden z dvojice běžel a druhý jel na koloběžce,
přičemž se soutěžící mohli libovolně střídat
v běhu a jízdě na koloběžce. Na Veském ryb-
níku byla vytyčena trasa, kterou dvojice absol-
vovaly společně v jízdě na kánoi. A poté se
opět koloběžkoběhem dostali závodníci zpět
do cíle. Dvojkolo, koloběžku i kánoi si mohly
posádky před závodem vyzkoušet a jejich za-
půjčení měly zajištěné v rámci závodu. Vý-
sledné časy jednotlivých dvojic byly letos vel-
mi vyrovnané a někdy rozhodovaly pouhé vte-
řiny. Celý závod se obešel bez zranění, pouze
u jedné posádky došlo k převrácení kánoe na

Veském rybníku, pravděpodobně v důsledku
silného větru.

Kromě samotného závodu i letos bylo ne-
jen pro závodníky přichystáno občerstvení
(pivo, limo, káva čaj, klobásy, grilovaný her-
melín a jílovické buchty) a také doprovodný
program - zejména pro naše nejmenší – skáka-
cí hrad – opět v podobě oblíbeného hasičského
auta a letošní novinka – orientační běh pro dě-
ti, kde děti po splnění jednotlivých bodů moh-
ly vyhrát hezké ceny.

Za hladký průběh akce patří velký dík všem
organizátorům a dobrovolníkům! Vřelý dík
patří také všem sponzorům, díky kterým jsme
mohli zajistit věcné ceny a Stáně Měchurové
za krásné perníkové medaile. A v neposlední
řadě patří velký dík Obci Jílovice za poskytnu-
tí prostoru a technického zázemí.

Odkaz na fotogalerii z letošního ročníku a
další informace o závodu je možné nalézt na
webových stránkách www.dvojkolodeni.cz.
Děkujeme VŠEM, kdo přispěli ke skvělé at-
mosféře, a budeme se na vás těšit v příštím ro-
ce u již 13. ročníku jihočeského DVOJ-
KOLODĚNÍ.

Za jednotu Orel Jílovice
Anna Havelková

Ve dnech 18. - 21. dubna proběhla v Li-
toměřicích degustační soutěž o „Zlatou
pivní pečeť“. V této soutěži uspělo naše
silné polotmavé pivo 13%, které ve své
kategorii získalo 1. místo - Zlatou pivní
pečeť. Jantarový 12% ležák se v této sou-
těži umístil ve své kategorii na pěkném 4.
místě.

Jílovický pivovar, s.r.o.

Jan Wünsch jednatel
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To, že sbíráme medaile z odborných de-
gustací v rakouském Wieselburgu a na
Destillatě ve Vídni, jste už zvyklí.
V obou dvou soutěžích tento rok bez-
konkurenčně vládl náš Anton Kaapl Ka-
rllikör 28 %, který vystoupal až na příč-
ku nejvyšší. Letos jsme se ale rozhodli
poslat naše výrobky ještě o kousek dál
do světa a vyplatilo se. Poprvé jsme se
zúčastnili světové soutěže International
Wine & Spirit Competition v Londýně a
rovnou jsme za oba naše vzorky získali
ocenění. Anton Kaapl Bierbrand 47 %
vyhrál krásnou bronzovou medaili a
Anton Kaapl Borůvkový likér 28 %
skončil dokonce na stříbrné pozici se
speciálním oceněním 90 bodů.

Vypadá to, že naše likéry mají úspěch nejen mezi odborníky, na soutě-
žích, ale i mezi vámi. A tak začínáme naše likérové portfolio pomalu rozši-
řovat. Vedle Karlliköru a Borůvkového likéru, které už znáte, jsme minulý
měsíc uvedli na trh Anton Kaapl Malinový likér 22 %. Okolo této novinky
se strhl u našich odběratelů velký poprask a je o ní obrovský zájem. Proto
neváhejte a sami přijďte ochutnat, čím že to Jílovicím děláme ve světě dobré
jméno a co, že jsme to v našem lihovaru vymysleli nového. Budeme se na
vás těšit. Mgr. Kateřina Pozníčková

Velikonoční neděle byla ve znamení koledování. Děti si do rukou vzaly po-
mlázky, košíčky, někdo i řehtačku a hurá na koledu. Začínalo se v Nepomu-
ku. Šlo se od stavení ke stavení a vyšleháno dostala nejedna hospodyňka,
někde i hospodář. Známé verše říkánky „Hody, hody, doprovody, dejte vej-
ce malovaný“, zaznívaly u každých otevřených dveří. A že těch malova-
ných vajec bylo. Jedno hezčí než druhé. Krásně barevná vajíčka lákala tolik
pozornosti.

Na koledu vyrazili kluci i děvčata. Bylo jich celkem devět. Z Nepomuku
došli koledníčci do Požerova a odtud přes pole do Šalmanovic. Počasí moc
nepřálo, bylo zataženo a pofukoval vítr, proto dětičky nestihly zavítat do
všech chalup. Kam však přišly, tak udělaly svou přítomností radost, dle vý-
razů domácích. Hospodyňky i hospodáři dětičky štědře odměnili, ať už
sladkou dobrotou, krásně malovaným vajíčkem nebo zlaťáčkem. Děti si
s úsměvem na tváři koledování užívaly a těšily se na všechny ty vykoledo-
vané dobrůtky, co brzo ochutnají.

Lucie KrálováPoslední dubnový večer přináší do Nepomuku každým rokem vzruch a přá-
telskou atmosféru. Tak jako v mnohých městech a vesnicích, tak i tady pro-
bíhá tradiční stavění máje. Po páté hodině odpoledne se uprostřed vesnice
začali scházet první lidé. Zanedlouho se sešla celkem slušná parta. Ani jed-
ny ruce nezůstaly volné. Děvčata sběhla pro chvojí, další holky a ženy zdo-
bily špičku májky anebo dělaly věnce. Chlapi se zas pustili do likvidace
loňské májky. Při stavění nové májky bylo na pár vteřin drama. Májka se
nekontrolovatelně sesunula k jedné straně, chlapi však rychle zareagovali a
zanedlouho nová májka stála v celé své parádě. Děti si mezitím vyráběly
pestrobarevná mávátka a běhaly po okolí.

Starší děvčata měla pro mladší děti přichystanou stezku za pokladem.
Roj dětí se vydal po barevných fáborkách cestou necestou, polem nepolem.
To bylo dobrodružství. Když se děti vrátily, u lesa už hořela pořádná vatra.
Vesnicí se linula vůně po opečených špekáčcích. Několik buřtů se povedlo
přištihrat. Ale spálené je na krásu, říká se. A tak pár načernalých dobrot
nikomu nevadilo. U ohně začalo být živo. Vyprávělo se, jedlo, pilo, veselilo
a věřte, dobře bylo.

Se setměním přišly první obavy ze strašidel. Dětičky si tak dlouho hrály
na bubáky, až z poza rohu jedné chalupy vylezla dvě strašidla. Zahalená do
bílých hábitů se blížila ke skupince dětí. Ty vřeštěly na celý les tak, až se

z dáli vracela ozvěna. Za vteřinu,
možná dvě, se však otrkaly a za-
čaly bubáky povzbuzovat k další
aktivitě. Od pokladu, přes strašid-
la, až k čarodějnicím. Ty opět ne-
chyběly. Tentokrát si někde zapo-
mněly svá košťata, a tak nemilo-
srdně obě skončily na hranici, jen
se po nich zakouřilo. Po půlnoci
většinou přichází nezvaný host –
májový deštíček. Tentokrát však
nedorazil. A tak se nazdobená
špička nově postavené májky
pyšnila pestrobarevným ohozem
nejen na prvního máje, ale ještě
několik dní poté.

Lucie Králová

Není snad v poslední době v našem okolí městečko, vesnice či vesnička,
kde by se poslední dubnovou noc nepálily čarodějnice, a nestavěla májka.
Také u nás v Šalmanovicích se v podvečer 30. dubna seběhla skoro celá
vesnice, aby všichni společně na místním hřišti postavili májku. Chlapi se
chopili náčiní a připevnili na májku smrkovou špičku a omotali věnec chvo-
jím. Ženy, dívky a děti ji opentlily pestrobarevnými krepáky tak, aby byla
ze všech májek z okolí tou nejkrásnější. Za pomocí traktoru pak všichni při-
hlíželi, jak májka stoupá vzhůru, a vzhlíželi k nebi, jak se tyčí nad naší ves-
nicí. A teď nastal ten nejhlavnější úkol, uhlídat májku do rána! Nastávající
svatojakubskou noc jsme netrávili jen hlídáním, ale také opékáním špekáč-
ků, hrou na kytaru, zpíváním, klábosením, a nezbytným popíjením. Noc si-
ce teplá nebyla, ale po dlouhé době nás neskropil déšť a pestrobarevná máj-
ka na prvního máje vznešeně plápolala nad vesnicí.

Martina Korandová
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Velikonoční pondělí se v Kra-
molíně neslo v duchu tradič-
ního koledování. Letos se po-
mlázek ujali i tatínkové a
strýčci a bylo nás opravdu
požehnaně. Od stavení ke
stavení jsme pochodovali
pěkně pospolu a navštívili
místní hospodyňky i chalupá-
ře. Všechny jsme pomlázkou
řádně vyšupali a dětičky si
vždy odnesly štědrou koledu.
Ke konci vsi se za námi tatínkové začali už pomalu trousit a bylo pěkně ve-
selo. Děti se básničky naučily perfektně a patří všem veliká pochvala za
slušnost a děkování u každého domu. Děkujeme všem za účast a štědrost.
Příští rok zase u kapličky na viděnou.

Mgr. Jana Školková

¢¢

První téměř jarní akcí v Kojákovicích byla dne 11. 3. 2023 oslava
Mezinárodního dne žen. Již v odpoledních hodinách se místní ženy
sešly v klubovně spolků. Zde pro ně pánské osazenstvo hasičů při-
chystalo občerstvení a tím největším dárkem pak bylo ochotnické
představení. Tentokrát se pánové proměnili v postavy románu Bo-
humila Hrabala – Postřižiny. Kostýmy, rekvizity i herecké výkony
pobavily všechny divačky. Toto představení bylo již páté, které si
místní hasiči připravili k oslavě MDŽ. Poprvé hráli Slavnosti sně-
ženek, následovalo Osudy dobrého vojáka Švejka, Vesničko má
středisková a Na samotě u lesa. Těžko hodnotit, které z těchto
představení bylo nejlepší, ale všechny ženy si určitě přejí, aby byla
další a další.

30. dubna se každoročně koná akce asi s nejdelší tradicí. Samozřej-
mě se jedná o stavění máje. Za krásného slunného odpoledne jsme máj-
ku nazdobili a za pomoci kleštin postavili. Se stavěním máje je spojen i
zvyk jejího nočního hlídání, podle zvyků to bývá do východu slunce,
před muži ze soudních vesnic, kteří se ji snaží porazit nebo odříznout
její vrchol. Pokud se to podaří, je to pro vesnici velká ostuda. Ostudu si
kojákovičtí neuřízli, májku ohlídali, a tak hned druhý den mohli uspo-
řádat další akci „Jízdu alegorických vozů“.

Tato jízda se na 1. máje
pořádala v Kojákovicích již
po jedenácté. Sraz vozů byl
tak jako každý rok u kravína.
Sjelo se jich zde dvacet – pře-
vážné zemědělské techniky a
kolona pak za velké účasti
přihlížejících projížděla ce-
lou vsí a u obecního domu
byl průvod zakončen.

20. května se v Kojákovi-
cích slavila pouť. V 15 hodin
se konala v místní kapličce
mše svatá a večer v obecním
domě zábava. K tanci a po-
slechu nám hrála kapela
Venkovanka. Bohužel účast
nebyla velká, ale jak se říká:
„Kultura je, i když je málo li-
dí“.

Za SDH Kojákovice

Jitka Petráková

V den stavění máje letos vyšlo krásné počasí. Kramolínským se to ho-
dilo, protože hasičárna byla zrovna zavřená z důvodu rekonstrukce.
Chlapi týden před oslavou dojeli pro májku a ženy jí pak pěkně v den
stavění ozdobily. Májka se pyšnila svou výškou i krásnou špičkou. Hrá-
la barvami české vlajky. Na pomoc s postavením bylo třeba přivolat ka-
maráda Pepu Witzanů, který ji traktorem zvedl během chvilky. Děkuje-
me ještě jednou za pomoc. Točilo se pivko, opékali jsme špekáčky a
pozorovali plápolající krepáky. Né však na dlouho...

Místní starousedlíci hlídali do půlnoci o sto šest. Pak ulehli do peřin
a o půl třetí ráno přijeli mladí chuligáni ze Lhoty a naše májka šla k ze-
mi. A tak máme ponaučení pro příští rok, že je třeba vydržet a popohnat
omladinu, abychom májku společně uhlídali až do rána :-).

Mgr. Jana Školková
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Kontakt pro zasílání
příspěvků:
Zpravodaj bude zveřejněn na stránkách obce týden po tištěném vydání.

CENÍK INZERCE
ve Zpravodaji Jílovicko
platný od 13. 12. 2018

velikost A4  500 Kč
velikost A5  250 Kč

velikost A6 a menší 125 Kč

Žádost o zveřejnění inzerce
zasílejte na emailovou adresu
ma.korandova@seznam.cz,

bude zveřejněna v nejbližším vydání
Zpravodaje Jílovicka.

Obec Jílovice fakturuje inzerci otištěnou
ve zpravodaji jedenkrát ročně,
vždy po otištění listopadového

vydání zpravodaje.

ELEKTRO
- R E V I Z E -

n domovních a bytových
rozvodů a hromosvodů

n domovních přípojek a elektroměrů
n ručního nářadí, el. strojů

a svařovacích zařízení

Ing. �AFÁØ Petr
Jílovice 56

+420 724 936 539
isafi@seznam.cz

Příští vydání zpravodaje
připravíme v měsíci září

Uzávěrka příspěvků je 6. září 2023
včetně. Příspěvky zaslané po termínu

uzávěrky již nebudou v zářijovém
vydání zpravodaje zveřejněny.

Martina Korandová, ma.korandova@seznam.cz, tel. 724 715 264
Obec Jílovice, oujilovice@seznam.cz, tel. 386 325 110


